
 

 

  

Super 66 
黄金范围预测 

独立口语版（DS）–151225 发布 

针对 2016/01/09 考试 

  

2013年开始ETS反预测手法升级，以往的全套重cam复和机经转播不再出现，

取而代之的是大乱拼现象，不仅每个科目拆分取题，而且同一个科目也来自多套

旧题，甚至取题范围也扩散至近三年北美新题及 2008~2013 年大陆旧题，这

种错综复杂、瞬息万变的新局面使我们的机经预测工作变得日益艰巨。 

面对严峻挑战，小站教育 YOUNG 老师以十年磨一剑之力，重磅推出全新机经

预测 Super 23（超级小范围）及 Super 66（黄金范围）。Super 23 适合即将

考试的学员，给出每场考试的最小范围，分独立版（D）和综合版（Z）；Super 

66 适合有一定准备时间的学员，给出每月考试的最佳黄金范围，分独立口语版

（DS）、独立写作版（DW）、综合口语版（ZS）和综合写作版（ZW）。 

Super 系列机经预测在真题还原和答案编写两方面追求“逼真、原创、精致”三

大原则，在不断提升预测准确度的同时，也为广大考生和学员提供了最优品质的

托福备考资料，一举成为托福机经史上划时代的学术巨献。 

【2016 年 1 月托福考试】 

2016 年 1 月 9 日托福 RAID 团招募处：抱团、吐槽、交流【点击参与】  

2016 年 1 月 9 日小站免费托福公开课 托福考前点题【点击进入】 

 

扫码下载 

小站托福 APP-业内第 1 托福备考神器 

http://bbs.zhan.com/thread-149260-1-1.html?tf66
http://bbs.zhan.com/thread-149260-1-1.html?tf66
http://bbs.zhan.com/thread-149309-1-1.html?tf66
http://bbs.zhan.com/thread-149309-1-1.html?tf66


 

 

独立口语 

Independent speaking-S1S2 

1 110313 CN Hot! S1S2 23 120224 CN Hot! S1S2 45 121214 NA S1S2 

2 091114 CN S1S2 24 120512 CN S2 46 130517 NA Hot! S2 

3 110212 CN S1S2 25 110423 CN S1 47 120520 CN Hot! S1 

4 110326 CN Hot! S1 26 100123 CN S1S2 48 121207 NA S1S2 

5 110813 CN Hot! S1S2 27 100227 CN S1 49 111218 CN S1S2 

6 100424 CN S1S2 28 100710 CN S1S2 50 110625 CN S1S2 

7 090118 CN S1S2 29 100821 CN S2 51 100613 CN Hot! S12 

8 100221 CN S1S2 30 101114 CN S1S2 52 140323 CN  S1S2 

9 101031 CN S1S2 31 101121 CN S1 53 091101 CN S1 

10 110925 CN Hot! S1 32 120323 NA S1S2 54 120422 CN S2 

11 140322 CN  S1S2 33 120728 NA S2 55 100619 NA S2 

12 130427 CN Hot! S1 34 120218 NA S1S2 56 100926 CN S1 

13 110828 CN Hot! S2 35 120907 NA S1S2 57 080427 CN S1 

14 110220 CN S1 36 111217 NA S2 58 100130 NA S2 

15 111112 CN Hot! S1 37 130713 NA Hot! S2 59 131116 NA Hot! S12 

16 130223 NA Hot! S1S2 38 081130 CN Hot! S2 60 120908 CN Hot! S12 

17 140125 NA Hot! S2 39 121103 NA Hot! S1S2 61 110709 CN Hot! S1S2 

18 130112 NA S2 40 121027 NA S1S2 62 090329 CN S1 

19 110529 CN Hot! S1 41 121116 NA S1S2 63 090613 CN S1S2 

20 111020 CN Hot! S1S2 42 121117 NA Hot! S2 64 120609 CN S1S2 

21 120225 CN S1S2 43 121201 NA Hot! S1 65 080105 CN S1S2 

22 130215 NA Hot! S1S2 44 121208 NA S12 66 080510 CN S1S2 



 

 

重点补充如下题目： 

2014.1-2015.3 北美区重点预测题（2014 全年增补完） 

140111 NA  

S1 You have an opportunity to participate in a community education program. 
Which of the following would you choose: a publich speech course, a course 
on how to start your own business, or a course on photography? 

S2 When people make a decision, some people would like to seek advice from 
other people while others like to make the decision based own their own 
experiences and knowledge. Which way do you prefer? 

140117 NA  

S1 Do you agree or disagree with the following statement? University students 
who are caught cheating in exams should be asked to leave school. Explain 
why. 

S2 Do you agree or disagree with the following statement? University education 
is more important now than it was in the past. 

140125 NA NEW!  

参考下文 

140208 NA NEW! 

S1 what do you care most about a tourist attraction: low cost, good weather, 
various activities? 

S2 你喜欢做高科技的工作(多用电脑的)还是喜欢非技术性的工作 

140222 NA NEW! 

S1 你愿意给别人辅导，还是当访问学者，第三个想不起来了，说原因 

S2 学生应该出席所有课还是可以选着上，没去的课自己看资料补上呢？ 

140228 NA 
S1 Your community center now offers classes on the weekends for free, which 
of the following class you will choose to take. 1. A financial course to help you 
manage money. 2. Car maintenance and repair. 3. Review of Latin-American 
music. 

S2 Do you agree or disagree with the following statement? Parents should not 
allow their children to participate any form of sport (football, basketball, ice 
hocky...) in order to protect their health and from any form of injuries. 

140314 NA 

To be updated... 

140322 NA = 140322 CN NEW! 

S1 Talk about a friend of yours, explain why this friend is important to you. 

S2 Some students like to take notes in class, others prefer to mainly listen to 
the teacher. Which one do you prefer? Explain why? 

140329 NA NEW! 


